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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért érzéketlen a jelenlegi kormány a falvakban élő betegekkel szemben?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Rácz Jenő Egészségügyi Miniszter
úrhoz. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt egy esztendőben Ön és Gyurcsány Ferenc miniszterelnök sokszor beszélt a
Mentőszolgálat fejlesztéséről. Beszéltek a betegek jobb ellátásáról . Beszéltek az
esélyegyenlőségről. Hangzatos ígéretekből, szép szavakból nincs hiány. A vidéki emberek
viszont tudják, hogy beszéd helyett inkább tettekre lenne szükség . Az Ő gondjaik beszéddel
nem orvosolhatóak .

Tisztelt Miniszter úr!

A Mentőszolgálat fő feladata - mint ahogy a nevében is benne van - a mentés és az őrzött
betegszállítás végzése . Ezt a feladatot a mentősök legjobb tudásuk szerint el is végzik .

A hó közben felmerülő betegszabadságból és túlórából eredő plusz óraszámot viszont csak
gépkocsik leállításával tudják kompenzálni . Ez azt eredményezi, hogy a mentők sokszor csak
több napos késéssel tudják a lakásról a kórházba és onnan haza szállítani - az elsősorban
falvakban élő - betegeket.

Ezek a betegek legtöbbször mozgásképtelenek . Meghatározott időpontban meg kellene
jelenniük a szakrendelésen, a kórházban. Mára az a helyzet állt elő, hogy a magán
betegszállítók nem szállítják, a mentősök pedig nem képesek szállítani a visszarendelt
betegeket. Így ők nem juthatnak időben megfelelő szakorvosi ellátáshoz . Ez nem a mentősök
miatt, hanem a kormány nem megfelelő intézkedései miatt fordulhat elő .

A falvakban élő emberek egyre többször érzik úgy, hogy ők a jelenlegi kormány szemében
másodrendű állampolgárok. Rájuk nem vonatkozik az esélyegyenlőség . Az Ő gondjaikkal
szemben érzéketlen a dumakormány!
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Tisztelt Miniszter úr!

Fentiekre tekintettel kérdezem Önt :

Mikor érezhetik biztonságban magukat a vidéki beteg emberek?
Mikor lesz lehetőség arra, hogy ók is időben eljussanak a rendelőintézetekbe,
kórházakba?
Mikor teszi lehetővé a jelenlegi kormány a Mentőszolgálatnak, hogy teljes körűen el
tudja látni feladatait?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2005. november 8.

Tisztelettel :

Zsigó Róbert
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